
Kučan svari: Na projekt drugi tir je premier Miro Cerar vezal 

mandat, ko je dejal, da vlada s tem projektom stoji ali pade.  

Demokracija, 12.01.2017 

Na današnjem srečanju Foruma 21 je tekla beseda o drugem železniškem tiru med Koprom in 

Divačo. Zadnji šef komunistične partije in predsednik foruma 21 Milan Kučan je dal jasno 

sporočilo, da ideja o drugem tiru obstaja že dolgo, zdaj pa dileme o tem, ali se bo zgradil ali ne, 

ni več. Prav tako je spomnil (beri: požugal) aktualnega premierja Mira Cerarja, da je na 

projekt nedavno celo vezal mandat, ko je dejal, da vlada s tem projektom stoji ali pade. 

Dolžan ni ostal niti infrastrukturnemu ministru Petru Gašperšiču, ki je med interpelacijo dejal, da se 

bo gradnja drugega tira začela do konca leta. 

Interes javnosti je po Kučanovih besedah velik in projekt zahteva transparentnost. Ni pa Kučan 

povedal, kdo je ta javnost. Je mislil s tem Emila Milana Pintarja, ki zastopa Svet za civilni nadzor 

nad drugim tirom?  

"Ob tem ni nepomembno, da ima slovenska javnost negativno izkušnjo z gradnjo Teša 6, kjer se je 

zgodila vrsta nepravilnosti," je govoril Kučan. Kot je še pojasnil, je izraz interesa javnosti, po svoje 

pa tudi zaskrbljenosti, oblikovanje sveta za civilni nadzor projekta drugi tir, katerega člani so se 

udeležili današnje razprave. 

Kučan pa vidi več odprtih vprašanj, med drugim kakšno bo lastništvo Madžarov in ali bo vlada s 

projektom, kot ga je sprejela, izročila Luko tujcem. 

Predstavnikov ministrstva za infrastrukturo, ki so bili povabljeni na srečanje, po poročanju Financ 

menda zaradi gripe, ni bilo, predstavnikov Luke tudi ne, prišel pa je Dušan Mes iz SŽ.  

 

 

 

 


